
MIL PALMERAS BOULERS

Styrelsemöte nr 74

Tid Måndagen den 9 januari 2017 kl 15.00

Plats Olympia

Närvarande Gudrun, Janne Å, Harry, Kalle

Ej närvarande Seija Mats K Mats T, Christer O

1 Mötets öppnande.

Gudrun förklarade mötet öppnat. 

2 Genomgång av föregående protokoll nr 73

Gudrun läste igenom protokollet som godkänndes.

3 Kassarapport

Harry lämnade följande rapport:

Kassan        248,64 €    

Banken     2 284,17 €  

Totalt       2 532,81 €     

Betalande medlemmar hittils   45 st  

4 Serieföreningens årsmöte den 28 feb kl 10,00

Janne Å och MattKalle deltar

5 Inför serien.

Serie 1A  Carol, Dennis, Svein ; Gun-Britt, Janne Å, Volvojanne.

Serie 1B  Elsa, Kalle, Allan ; Birgitta, Lennart, Luis.

Ersättare vid olika datum finns.

Serie 2B Maureen, Harry, Ulf ; Kristina Hermann, Herbert

Seija och Reino finns troligen när serien startar

Serie 4 B Nils-Olov, Astrid, Meeli. ; Resterande  oklart just nu.

Besked från Nils-Olov saknas.

Avslutning för seriespelare och funktionärer 31 mars på Olympia



6 KM Mixed dubbel söndag 5/3

Start kl 10.00 Inget flaskspel. 4 Monrad

Anmälan till Hasse M.

Hasse M köper in till 2 lotterier. Ero säljer.

Kalle köper medaljer till de fyra första lagen och flaskor till 

placering 5 till 8

Ingen försäljning.

7 Mix dubbel den 9 mars. Tävlingsledare Janne Å

Anmälan till Janne Å

Hasse M köper in till 2 lotterier. Ero säljer

Kalle köper medaljer 1 till 3 och flaskor  till placering 4 till 8

Mats K köper in 80 korv med bröd till serveringen

Harry  ordnar kuvert till de tre första pristagarna

Harry och Christer O sköter sekretariatet.

Janne Å ansvarar för 2 st  mätdomare

8  Årsmöte den 18 mars kl 13.00 Motioner

Gudrun lägger ut kallelsen på hemsida.

Harry anslår kallelsen på flera språk på tavlan.

Harry skriver verksamhetsberättelsen på Svenska, Engelska och

Spanska.

Harry skriver kassarapport och budgetförslag

9 Övriga frågor

Söndagen den 2 april kl 11.00 spelar vi Olympia Cup och avslutar

med paella kl 15.00

Torsdag den 6 april hemmamöte med Rosaleda. 
Hasse M tar emot anmälningar.
Gudrun skickar inbjudan till Rosaleda

Flera klubbar har veckovärdar för verksamheten under högsäsong
Under sommaren har det hittils fungerat bra men bör kollas på nytt

Några gavelsargar behöver förstärkas med en regel efter många 
skott. Ulf J tillfrågas.

Toalettgolvet behöver målas om. Christer O har erbjudit sig.

Gudrun kollar upp ev. inköp av ett tält och en ny soptunna



Beslutades att styrelseprotokollen i fortsättningen lägges ut på
hemsidan

Nästa möte lördagen den 25 feb kl. 13.00.
Styrelsemöte och organisationsmöte inför säsongstarten

10 Avslutning

Gudrun förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Harry Ansamaa


